

Experience One Dines Free with ICBC Mastercard

Enjoy a complimentary main course at participating restaurants when you pay with your ICBC Mastercard



Promotion Period

From now till 31 Dec 2023 (Promotion periods vary by restaurants)

Applicable Cards

ICBC Mastercard Credit Card issued by ICBC Singapore branch

Website

RSVP on www.onedinesfree.com 24 hours in advance

Promotion Details

Enjoy a complimentary main course at participating restaurants when you pay with your ICBC Mastercard. (with minimum 2 persons to a maximum of 6 persons dining)

Make every gathering an unforgettable one with a fine selection of [Asia Pacific's popular restaurants](#).

Reservations must be made 24 hours in advance.

Merchant Terms and Conditions

1. Prior reservation is mandatory through the www.onedinesfree.com and the offer is valid for all ICBC Mastercard Credit Card issued by ICBC Singapore branch.

2. Offer is only valid for main course during restaurant service, and excludes beverages, taxes or duties.
3. Offer is valid for a minimum of 2 persons and up to a maximum of 6 persons per ICBC Mastercard per table per bill. For each bill, the offer can only be redeemed once. No splitting of table or bill is allowed.
 - Example A: 2 persons ordered 2 main courses; the cardholder shall pay for 1 main course.
 - Example B: 6 persons ordered 6 main courses; the cardholder shall pay for 5 main courses.
4. Cardholders and their guests must order one (1) main course each to enjoy the offer.
 - Example A: Four diners ordered three (3) Main Courses; no offer will apply.
 - Example B: Four diners ordered (4) Main Courses, offer will apply.
5. The dish of the least value will be considered as the promotional / offer element at redemption.
6. Cardholders are advised to check with the service staff on the type of dishes considered as Main Course to enjoy the offer.
7. There is no restriction on the number of visits by a cardholder to the restaurant during the offer period and for each visit, the cardholder will be able to enjoy the offer once.
8. Offer is valid for dine in only and not applicable for takeaways, unless otherwise stated.
9. Offer is not valid on eve of and on Public Holidays, special occasions such as Valentine's Day, Mother's Day, Father's Day and other blackout dates. These dates will vary for each city and will be updated from time to time.

For full T&Cs, kindly refer [here](#).

For FAQs, kindly refer [here](#).

ICBC Terms and Conditions

1. "ICBC" means Industrial and Commercial Bank of China Limited.
2. To qualify for this promotion, payment must be made using an ICBC Mastercard issued by ICBC Singapore Branch.
3. This promotion is subject to these Terms and Conditions and the Merchant's Terms and Conditions.

4. ICBC is not an agent of the Merchant and will not accept any liability in relation thereto.
5. ICBC shall not be responsible for the quality, merchantability or fitness for purpose of the products and services provided by the Merchant. Any dispute in relation thereof shall be resolved directly with the relevant Merchant. ICBC shall not be held liable for any loss, injury, damage or harm suffered in connection with or arising from the products and services provided by the Merchant.
6. ICBC reserves the right to terminate this promotion at any time without prior notice to Cardholders. ICBC accepts no liability for such termination.
7. Access to and use of hyperlinks to third party websites from a link available on our website is at your own risk. ICBC is not responsible for the content, accuracy and security of these websites.
8. These terms and conditions are prepared in English and Chinese, in the event of inconsistencies, the English version shall prevail.

凭工行万事达卡尊享免费主菜礼遇

使用工行万事达卡在参与餐厅消费免费享用一道主菜优惠



活动时间

即日起至 2023 年 12 月 31 日（活动时间因不同餐厅而异）

适用卡种

工行新加坡分行发行的万事达卡

网站

<https://www.onedinesfree.com/> 需提前至少 24 小时预约

活动内容

使用工行万事达卡在参与餐厅消费可免费享用一道主菜优惠。（最少 2 名，最多 6 名食客）

于[精选亚太地区热门餐厅](#)用膳，令每次聚餐都是难忘的体验。

需提前至少 24 小时预订。

商户附带条款

1. 必须提前[预约](#)以享受此优惠，不接受当场兑换。必须以工行万事达卡付款方可享用优惠。
2. 优惠仅对餐厅指定适用的单点主菜有效，不包括饮料，消费税和关税。

3. 此优惠仅适用于每张餐桌和每张工行卡最少 2 人，最多 6 人使用。每张账单只能享用一次优惠。不允许分拆餐桌或账单计算。
 - 例子 A: 2 人享用 2 道主菜，持卡人需支付 1 道主菜的费用。
 - 例子 B: 6 人享用 6 道主菜，持卡人需支付 5 道主菜的费用。
4. 持卡人及其客人必须每人点一（1）道主菜方能享受此优惠。
 - 例子 A: 四名食客享用三（3）道主菜，不能享受优惠。
 - 例子 B: 四名食客享用四（4）道主菜，可享受优惠。
5. 价值最小的菜式将被用以兑换促销/优惠。
6. 建议持卡人提前向服务员查询被视为主菜的菜式，以享受优惠。
7. 在优惠期间符合条件的预订，持卡人到餐厅消费的次数没有限制，每次个别消费即可享受一次优惠。
8. 优惠仅在堂食用餐时有效，不适用于外卖。除非另作说明。
9. 优惠不适用于公众假期及其前夕，亦不适用于情人节，母亲节，父亲节和其他指定日期。这些日期因城市而异，并会不时更新。

附带其他条规，请[点此](#)阅读详情。

常见问题与解答，请[点此](#)阅读详情。

工行附带条款

1. 本文中的“工行”指的是中国工商银行。
2. 需使用工行新加坡分行发行的万事达信用卡支付方可享受本优惠。
3. 此优惠受制于商户与工行的促销条款。
4. 工行并非此优惠中商品及服务的供应商的代理人，故不会承担任何相关责任。
5. 工行对商户提供的商品和服务的质量、适销性和适当性也不承担任何责任。如有任何与商品及服务有关的争议，请直接与有关商户联系。本行对由商户提供的商品和服务造成的任何损失、伤害、破坏或危害不承担责任。
6. 工行保留随时终止本优惠的权利，且无需事先通知持卡人。工行恕不就该终止承担任何责任。

7. 访问和使用本行网站链接到第三方网站所产生的风险由您承担。本行对第三方网站所提供的内容、准确性和安全性不承担责任。

8. 本促销中的条款及细则有中、英文版本。如英文与中文译文不一致或有冲突，以英文版本为准。